

Title (en)

Courier bag combination for dispatching photographic works.

Title (de)

Versandtaschenkombination für Fotoarbeiten.

Title (fr)

Ensemble de pochettes pour l'expédition de travaux photographiques.

Publication

**EP 0181423 A1 19860521 (FR)**

Application

**EP 84402251 A 19841108**

Priority

- EP 84402251 A 19841108
- FR 8308227 A 19830518

Abstract (en)

This combination comprises two bags 1, 12 made from paper, the larger 1 comprising two superposed compartments 10, 11 with opposing openings, one being intended to receive photographic works T to be executed, the other being intended to receive the other bag 12, the latter being fastened to the bag 1 by means of an adhesive tab 13 which also serves to close the bag 12. The bag 1 is personalised, for example by means of a reference number 15 which also personalises the said other bag 12. <IMAGE>

Abstract (fr)

Cet ensemble comporte deux pochettes 1, 12 en papier, la plus grande 1 comportant deux compartiments superposés 10,11 à entrées opposées, l'un étant destiné à recevoir des travaux photographiques T à exécuter, l'autre étant destiné à recevoir l'autre pochette 12, laquelle est fixée à la pochette 1 au moyen d'une languette adhésive 13 qui sert aussi à refermer la pochette 12. La pochette 1 est personnalisée par exemple par un numéro de référence 15 qui personnalise également ladite autre pochette 12.

IPC 1-7

**B65D 27/08**

IPC 8 full level

**B65D 27/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65D 27/08** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 3137681 C1 19830203 - KIESER GMBH PAUL
- [A] FR 805035 A 19361109
- [A] CH 432220 A 19670315 - ELCO PAPIER AG VORM J G LIECHT [CH]
- [E] FR 2546132 A1 19841123 - PRIORETTI GUY [FR]

Cited by

EP0785090A1; EP0536623A1; GB2282795A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

**FR 2546132 A1 19841123; FR 2546132 B1 19850823; EP 0181423 A1 19860521**

DOCDB simple family (application)

**FR 8308227 A 19830518; EP 84402251 A 19841108**